
Jarosław Janowski                                                        Borówiec, dnia 24.09.2024 r. 

Radny Miasta i Gminy Kórnik 

 

Pan  

Przemysław Pacholski 

      Burmistrz 

      Miasta i Gminy Kórnik  

       

Interpelacja 

 

 Szanowny Panie Burmistrzu, 

zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań celem weryfikacji zasad 

wykorzystania środków przeznaczonych na budżet sołecki. 

Budżet sołecki (BS)to część środków finansowych przydzielanych przez gminy na rzecz 

poszczególnych sołectw. Mieszkańcy wsi sami decydują o inwestycjach i projektach 

realizowanych z budżetu sołeckiego.  

Obserwuję, że w ostatnich latach BS przybrał charakter "inwestycyjny" gdzie 

mieszkańcy wsi głosują za "uruchomieniem"/ przyspieszeniem budowy np. chodników, 

progów zwalniających, oświetlenia, partycypując w dużym stopniu w np. finansowaniu 

projektów. Znaczną część BS stanowi też dbanie o zieleń , w tym koszenie poboczy. W związku 

z takimi wydatkami coraz mniej środków zostaje przeznaczanych przez mieszkańców na 

sprawy związane z integracją i wydarzeniami kulturalno- oświatowymi… 

 W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o weryfikację zasad 

wykorzystania środków z BS i przejęcie zasad inwestycyjnych  (w tym np. koszenie poboczy") 

przez budżet gminny. 

 Z poważaniem 

Jarosław Janowski (Radny MiG Kórnik) 


